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تبیانبرگزارمیکند:

چهارمین جشنواره پروژه های 
دانش آموزی تبیان اصفهان

سید علی حکمت منش از اجرای چهارمین 
جشــنواره پروژه های دانش آموزی تبیان 
اصفهــان خبــر داد و گفــت: ایــن دوره 
از جشــنواره نیــز در ســه محور اســت؛ 
سمینارهای علمی، مسابقات دانش آموزی 
و نمایشــگاه با حضور 350 دانش آموز در 
قالــب 140 تیم در روزهای پنج شــنبه و 

جمعه هفته جاری برگزار می شود.
وی افزود: در این جشنواره حدود 30 غرفه 
با بیش از 80 تیم در بخش مسابقات شرکت 
می کنند و رشــته های ســازه ماکارونی با 
گرایش های راندمانی و فشاری و هدفمند، 
رشته رباتیک، نجات تخم مرغ، ابرحباب و 
چند رشته جدید دیگر از جمله شاخه های 
رقابتی این دوره از مسابقات جشنواره تبیان 

اصفهان است.
حکمت منش بــه تخفیــف 50 درصدی 
هزینه های ورود به این جشــنواره اشــاره 
کرد و افزود: امســال چهارمین جشنواره 
پروژه های دانش آموزی تبیان اصفهان، به 
لحاظ کیفی تفاوت ویژه ای با ســال های 
دیگر دارد و از استقبال بی نظیری برخوردار 

بوده است.
وی بااشــاره به ســابقه تأســیس پایگاه 
فرهنگــی و اطلاع رســانی تبیــان اظهار 
داشــت: اصفهان تنها استانی است که این 
نوع جشــنواره را به صورت استانی برگزار 

می کند.
مدیر موسســه فرهنگی تبیــان اصفهان 
اضافه کرد: این موسســه بر اساس فرمان 
رهبر معظم انقلاب مبنی بــر انجام تبلیغ 
اسلامی با روش های نوین دایر شده است 
و در بخش های مختلــف به مردم خدمات 

ارائه می کند.
وی با اشــاره به اینکه یادگیــری یکی از 
اصلی تریــن اهداف فعالیت این موسســه 
فرهنگــی اســت، گفت: بخــش آموزش 
حــوزوی، کــودک و قــرآن از مهم ترین 
بخش هــای ایــن مجموعــه فرهنگــی 
اســت. همچنین رسالت موسســه، بیان 
هدف فرهنگــی مذهبی اســت که محور 
این فعالیت ها ســایت تبیان است. تولید 
نرم افزارهــای علوم اســلامی و بازی های 
رایانه ای مذهبی نیــز از دیگر فعالیت های 

این موسسه است.
به گفته این فعال فرهنگی استان، یادگیری 
در دنیا بــر پایه پژوهش انجام می شــود و 
در موسســه تبیان نیز این روش استفاده 
می شــود. ضمن اینکه این موسسه تمام 
نیازهای کاربران را در حوزه مجازی از لحاظ 
محتوایی و سرویسی در تمام مقاطع سنی و 

جنسی مرتفع کند.
مدیر موسســه فرهنگی تبیان اصفهان در 
بخش دیگری از صحبت های خود با تاکید 
براینکه هدفمان اصلًا درآمدزایی نیســت 
عنوان کرد: درحقیقت هــدف اصلی این 
جشنواره اشاعه و ترویج فرهنگ تحقیق و 

پژوهش دانش آموزان با کار گروهی است.
وی با بیــان اینکــه اســتعدادیابی نیز از 
دیگر اهداف این جشــنواره اســت، بیان 
داشــت: ضمــن تقدیــر از همکاری های 
اداره کل آموزش و پــرورش در برگزاری 
جشــنواره مذکــور، می خواهیــم پس از 
شناسایی دانش آموزان با استعداد و نخبه 
نیز حمایت های خــود را متوقف نکرده و 
همچنان در هدایت آن ها به مراحل بالاتر 
توجه کنند. وی خاطرنشان کرد: البته در 
این مسیر حمایت های ســایر ارگان ها نیز 
لازم است تا دانش آموزی که در جشنواره 
اســتعدادیابی و برگزیده می شــود، رها 
نشود. حکمت منش با اشاره به فعالیت های 
موسسه تبیان در عرصه مدارس و مساجد، 
خاطرنشان کرد: موسسه تبیان در سال های 
گذشته به عنوان تنها موسسه دارای مجوز 
در عرصه ازدواج در طرح همســان گزینی 

مشغول به فعالیت است.

گزارش نشست

تا چند سال دیگر اصفهان 
خالی از سکنه می شود

»شیوه زندگی ســالم«، ضرورتی که باعث 
شد تا اولین مجمع سلامت با این محوریت 
در اصفهــان تشــکیل شــود و درآخرین 
روزهای ســال 96 تالار شــهروند بار دیگر 
محل گردهمایــی مدیران و مســئولانی 
باشد که مستقیم یا غیر مستقیم متولی امر 
بهداشت، درمان و سلامت جمعیت حدود 
4 و نیم میلیونی دیار نصف جهانند. از همان 
دقایق ابتدایی برنامه، سخنرانان یکی یکی 
پشت تریبون قرار گرفتند و سعی کردند تا 
صحبت هایشان صریح و شفاف باشد و بوی 
تکرارندهد، حتی اگر بعضــاً ضد ونقیض یا 
گلایه هایی زیرپوستی به عملکرد یکدیگر 
باشد، با این حال هرچه بود و نبود شعارشان 
افزایش مشارکت بخش های مختلف دولتی 
و غیردولتی در امر ترویج شیوه زندگی سالم 
و توجه هرچه بیشــتر تمامی دستگاه ها به 
این امر و درحقیقت پرهیز از بعضی شــانه 
خالی کردن ها بود؛ به این امید که شاخص های 
سلامت جســمی، روحی، روانی، معنوی و 
اجتماعی شهروندان ارتقا یابد. آنچه درادامه 
می خوانیــد بخشــی از صحبت های دکتر 

سیدمحمد هادی ایازی معاون امور اجتماعی 
وزارت بهداشت کشــور، دکتر محسن مهر 
علیزاده استاندار اصفهان و دکتر طاهره چنگیز 
ریاست دانشگاه علوم پزشکی اصفهان دراین 

همایش یک روزه است.
ایازیمعــاوناجتماعیوزیر
بهداشت:مسئولیتهارابههمه

دستگاههاگوشزدکنید
همه ما درمقابل سلامت خودمان و دیگران 
مسئولیم و اگر دراین مسیر نقش مشارکتی 
مــردم و همکاری های بین بخشــی قوی 
نباشــد، اصلا هیچ کاری صورت نمی گیرد 
و دوباره به بن بســت می رســیم. ما داریم 
بسیاری از سرمایه های اجتماعی را از دست 
می دهیم. باید سواد سلامت جامعه راافزایش 
دهیم، سواد ســلامت مردم بالا نیست. باید 
مسئولیت ها را به تمام دستگاها گوشزد کرد 
زیرا همگی درحوزه سلامت نقش دارند.یکی 
از وظایف مجمع سلامت همین است؛ اینکه 
سلامت درتمامی سیاست ها اعمال شود و اگر 
توانستیم چنین کاری را انجام دهیم عمده ای 
از مشکلات فرارویمان حل می شود و این یک 
انتخاب هوشمندانه است. تاکید می شود که 
شرط موفقیت نظام سلامت مشارکت مردم و 

مشارکت های بین بخشی است.
باید درمحلات مختلف کشور کانون سلامت 
راه اندازی شود اما با مشارکت های آگاهانه، 
داوطلبانه، مسئولانه و کاملاعادلانه باشد. اگر 
نتوانیم مشارکت محلی داشته باشیم سال به 
سال هزینه هایمان درحوزه سلامت افزایش 
می یابد.راه اندازی کانون های سلامت یکی 
از کلیدی تریــن و محوری ترین برنامه های 
معاونت اجتماعی است. تمام دستگاه ها در 
سلامت جامعه نقش دارند، سلامت را در تمام 
سیاست ها و سیاست گذاری ها باید لحاظ کرد 
و هر اقدام و پروژه ای در کشور باید پیوست 

سلامت داشته باشد.
هدف اصلی وزارت بهداشت، اجتماعی شدن 
سلامت و ایجاد کانون سلامت محله در هر 

محله با حمایت خیران است.
مهرعلیزادهاستانداراصفهان:

زندهرودراجاریمیکنیم.
مسئله ســلامت به عنوان اتخاذ شیوه های 
زندگی به نحوی که در همــه ابعاد، جامعه 
سالمی داشته باشیم بسیار مهم است. امروز از 
خشکی زاینده رود، آلودگی هوا، نابودی کویر 
و چه و چه گله می کنیم، آیا با چنین وضعیتی 
می توان ســالم زندگی کرد؟ اگر این ها را از 

دست بدهیم چطور به دنبال سلامت پایدار 
هستیم؟ من هنوز امیدوارم که این ها از بین 
نرود. اگر ما درچند دهه گذشــته یعنی از 
سال 50 به این موضوع که سطح زاینده رود 
پایین تر آمده با تدبیرو دقت کامل برخورد 
می کردیم و برنامه ریزی داشتیم قطعا حالا 
زاینده رود خشک نبود. کاش برنامه ریزی ها 

از 3 دهه قبل انجام می شد.
 اگر چنین بــود حالا دکتــر چنگیز نمی 
گفتند که باید منتظرباشیم روزی اصفهان 
کویری خالی از سکنه شود. البته اگر با همان 
بی برنامگی ها پیش برویم، صحبت های ایشان 
درست خواهد بود؛ اما انسان عقل و درایت دارد 
باید ببینیم بهترین و موثرترین کارچیست تا 
به این مرحله نرسیم. هرچند از تدابیر ناکافی 
درحوزه مدیریت آب و عوامل زیست محیطی 
در 4 دهه قبل گله مندیــم، اما نگذاریم 30 
سال بعد همین انتقادها درباره ما تکرارشود. 

باید بیدار شویم، این یک اتفاق نیست و امری 
دائمی است؛ از طرفی هم تکیه به دولت صفر 
تکیه به منابع استان صفر و تکیه به عقلمان 

صد است.
بنابراین باید برای سازگاری بامحیط اقدامات 
لازم را انجام دهیم، باید همه دستگاه ها دست 
به دست هم دهند تا مشکل بی آبی رفع شود. 
به عنوان مثال صنعتی که آب مصرف می کند 
و میلیاردها تومان درآمد دارد، باید بیاید و به 
کشاورز کمک کند... این ها حل شدنی است و 
دکتر چنگیز نگران نباشند، ده ها طرح هست 
تا دوباره زاینده رود احیا شود. بنابراین اصفهان 
را بین المللی می کنیم، محیط زیستش را زنده 
می کنیم، اصفهان را به عنوان منطقه نمونه 

تاریخی همچنان در دنیا زنده نگه می داریم.
چنگیزرئیسدانشگاهعلوم
پزشکیاصفهان:کاشروزی

برسدتابیمارستانهاتعطیلشوند

امروز میدان جنگمان جنگ با ناســلامتی 
است. ســلامتی یک تصمیم سیاسی ساده 
نیست، بلکه شجاعانه ترین تصمیم سیاسی 
برای تثبیت امنیت است، باید تصمیمی را 
گرفت که در جهت سلامت مردم باشد، اگر 
می خواهیم بگوییم تصمیمات ما خردمندانه 
است، باید سلامت در درجه اول اهمیت باشد. 
عواملی چون آب، خاک، هــوا و تغذیه روی 
سلامت انسان اثرگذار است، توسعه پایدار 
خود سلامتی اســت و نمی توان سلامتی را 
محور توسعه پایدار دانست... ای کاش روزی 
برسد که بیمارســتان های اصفهان تعطیل 

شود.
 ای کاش دوباره آســمان اصفهان آبی شود. 
بدون شک اگر وضعیت به همین منوال پیش 
برود روزی اصفهان هم خالی از سکنه می شود 
زیرا هوایمان که آلودگی دارد و زاینده رودمان 

هم که خشکیده است.

در اولین مجمع سلامت اصفهان با موضوع »شیوه زندگی سالم« عنوان شد:

دریاوفایی/گروهاصفهان
daryavafaei2009@gmil.com

نسلفردا
گروهاصفهان

دکتر کمال حیدری مدیر مرکز بهداشــت استان در نشست 
خبری سلامت و امنیت غذایی طی سخنانی گفت: سلامتی امر 
مهمی است و در اصفهان برای ارتقای سلامت از ظرفیت همه 
بخش ها استفاده شده است. دراین زمینه اقدامات متعددی 
صورت گرفته، اما هنوز با آنچه که در شأن مردم است فاصله 
بســیار زیادی داریم.وی افزود: برای ســال آینده برنامه آب 
بهداشتی در روستاهای بسیار کوچک همچنین توجه هرچه 
بیشتر به موضوعاتی مانند کیفیت کاشت سبزی، میوه جات و 

بهسازی کشتارگاه ها را در دستور کار خود داریم.
حیدری در ادامه صحبت های خود با اعلام اینکه بیش از 73 

درصد مصوبات کارگروه سلامت به نتیجه رسیده و هدف گذاری 
شده است، گفت: همین ها باعث ارتقای استان در بخش های 
مختلف بهداشتی شده است؛ اما متاسفانه گاهی بعد از مدتی 
برخی ها می آیند و اظهارنظرهای غیرکارشناسانه کارهای انجام 
شده را مخدوش می کنند؛ مثلا اینکه باید پرسید به چه دلیل 

دستور لغو جمع آوری چایخانه ها را داشتید؟
وی با اشاره به ماجرای فعالیت دوباره چایخانه ها تصریح کرد: 
از طرفی می گوییم که وضعیت سلامتی مردم خوب نیست و 
بیماری های قلبی عروقی و امراض دیگر روبه افزایش است و از 
سویی مداخلات بی جایی را انجام می دهیم و در واقع تف سر بالا 
برای دولت می شود. شخصا متوجه نمی شوم این منطق یعنی 
چه که با این کار یک تعداد دارند، روزی می خورند یا سرگرمی 

جوانان است. آیا کسب و کاری که به قیمت بیماری تمام می شود 
یک روزی حلال است؟ مدیر مرکز بهداشت استان اضافه کرد: 
ما متولی سلامت مردم هستیم؛ از مرغ، یخ و سبزیجات گرفته 
وظیفه ورود داریم و برای قلیان هم همین طور و نباید بعضی ها 
مداخله کنند. اینکه زیرزمینی می شود را هم نمی پذیریم و 
دلیل عقلانی نیست. این مقام مسئول گفت: چه کسی یا چه 
دستگاهی باید بستر نشاط جوانان را فراهم کند؟ آیا چایخانه 
آن هم با عرضه قلیان روش مناسبی برای تفریح و شادی مردم 
است؟ وی در همین رابطه یادآور شد: ما انتظار حمایت داشتیم 
اما هیچکسی ککش هم نگزید و آمدند و با اظهار نظرهای بی جا 
زحماتمان را به هدر دادند. اما از رسانه ها می خواهیم که آقایان را 

زیر سوال ببرند و نگذارند هرچه رشته بودیم پنبه شود.
حیدری اظهار داشت: گفته می شود 61 چایخانه مجوزدار فعالند 
که البته ماهم مجوزشان ندادیم، یکی بپرسد چرا بیش از 100 
چایخانه در شهر دایر شده؟ البته مدت اعتبار بسیاری از این ها 
نیز خیلی وقت است که طبق زمان 10 سال شان تمام شده، 
اما همچنان فعالند.وی به عدم استقبال شهروندان از پرونده 
الکترونیک نیز اشاره کرد و گفت: خیلی خوشحال نیستم که این 
همه دولت زحمت کشید و این همه پرونده الکترونیک رایگان 
ایجاد شد و مردم از بسترهایی که فراهم شد استقبال زیادی 
نداشتند.مدیر مرکز بهداشت استان یادآور شد: علوم پزشکی آمد 
جسارت کرد و بیشترین نیرو را گرفت تا افزایش مراجعه داشته 
باشیم؛ اما مردم اعتنایی نکردند و بعد مجبور شد تعدیل نیرو 
کند. درصورتی که حدود 95 درصد مراجعات به متخصصین 
بی مورد است و حتی اگر مقابل منازل هم مرکز پایگاه سلامت 
داشته باشیم مردم اهمیت نمی دهند؛ بنابراین باید این فرهنگ 

غلط اصلاح شود.

مدیرمرکزبهداشتاستان:

کسبوکاریکهبهقیمتبیماریتماممیشودحلالاست؟

رئیسشورایاسلامیفولادشهر:
فولادشهر به نگاه ویژه مسئولان استان 

اصفهان نیازمند است

کبریقریشوندی/گروهاصفهان:  مدیرکل پست استان 
اصفهان در بازدید از دفتر پست فولادشهر گفت: دغدغه مسئولان 
پست، حل مسائل زیرساختی در هر شــهر از لحاظ نرم افزاری 
و سخت افزاری اســت. همچنین تهیه باکس های مورد نیاز و 
تجهیزات اداری در دستور کار است. سید سعید رجالی، افزود: 
رویکرد دولت، افزایش تعداد نیرو و افزایش حجم دولتی نیست؛ 
بلکه برون سپاری خدمات با عنایت به مردم مورد تأکید است؛ ما 
تمام تلاش خود را در جهت ارتقای دفتر پست فولادشهر به اداره 
پست خواهیم کرد؛ چرا که امانتداری، رضایت مندی مردم و تکریم 

ارباب رجوع از اهداف پست است.

رئیس شورای اسلامی فولادشهر با تشــکر از مدیرکل پست 
استان اصفهان گفت: فولادشهر 120 هزار نفر جمعیت دارد و 
رو به توسعه است و با وجود مسکن مهر 32 هزار واحد مسکونی 
پس از پرند تهران، دومین شهر بزرگ ایران است. وی افزود: این 
شهر چون به عنوان یک شهر ویژه به تازگی دارای بخشداری شده، 
مظلوم واقع شده و می طلبد که ادارات به زودی در فولادشهر دایر 

شوند تا سریع تر به کار شهروندان رسیدگی کنند.
علی محمد لیموچی افزود: فولادشهر بزرگ ترین بخش یکپارچه 
کشور اســت و رنگین کمانی از اقوام مختلف و ولایتمدار که با 
همدلی درکنار یکدیگر زندگی می کنند. لازمه پیشرفت این شهر 

با یک سوم جمعیت شهرستان لنجان، نگاه ویژه مسئولان کشور 
و استان اصفهان است؛ چرا که این شهر باید شهرستان باشد و نه 
بخشی که فاقد بسیاری از ادارات است. در ادامه رضا مصنوعی 
رئیس دفتر پست فولادشهر بیان کرد: دفتر پست، خط تلفن 
مســتقل ندارد. همچنین با توجه به کشش محصولات درون 
فولادشهر، جهت سرعت دادن به کار این دفتر نیازمند افزایش نیرو 
است. با توجه به اینکه کارکنان به جد تلاش می کنند و حتی روزانه 
تا 12 ساعت کار می کنند. وی ادامه داد: درخواست ما از مسئولان، 
همکاری لازم در جهت ارتقای دفتر پست به اداره پست است؛ زیرا 

این دفتر جوابگوی بخش فولادشهر نیست.

نسلفردا
گروهاصفهان

مدیرکلراهوشهرسازیاستان
اصفهانبهدلیلبهسازیمحله
همتآبــادوتملــکواحیای
کارخانهریسبافموفقبهاخذ
جایزهپروژهبرترازجایزهدادمان

شد.
نسلفردا

آمادهسازيویژهآرامستانباغ
رضواندرایامنوروز

ســیدرضاجعفریانمدیرعامل
سازمانآرامستانهايشهرداري
اصفهانگفت:تکریماربابرجوع
دردســتورکارآرامســتانباغ
رضوانقرارداردتاشــهروندان
درســالجدیدباآرامشخاطر
بیشتريدراینمکانحضوریابند.

نسلفردا

خبرویژه
مشاوررئیسدانشگاهاصفهانخبرداد:

تفاهم نامه تولید »سوخت  زیستی« بین دانشگاه اصفهان 
و بخش خصوصی امضا شد

تفاهم نامه همکاری های علمی، آموزشی، پژوهشی و مشاوره ای بین دانشگاه اصفهان 
و ســرمایه گذار بخش خصوصی در زمینه طرح تولید »بایوفیول« )سوخت زیستی( 

امضا شد.
سوخت زیستی )Biofuel( یکی از انواع سوخت های تجدید پذیر است که از گیاهان 
یا سوخت  و ساز محصولات فرعی )مواد زاید آلی یا مواد غذایی( مانند ضایعات چوبی ، 
تفاله های محصولات کشاورزی، نیشکر، غلات، روغن گیاهان و سبزیجات تولید می  شود.

مشاور رئیس دانشگاه اصفهان درباره این تفاهم نامه به ایرنا گفت: یک سرمایه گذار ایرانی 
مقیم خارج در صدد ایجاد و راه اندازی کارخانه های تولید سوخت زیستی در خوانسار از 

توابع استان اصفهان و یکی از شهرهای شمال کشور است.
محمد صالح طیب نیا افزود: این کارخانه ها با طراحی و اجرای شرکت های ایتالیایی و 
فرانسوی در ایران ایجاد می شود و دانشگاه اصفهان نیز بر اساس تفاهم نامه امضا شده با 

این طرح همکاری های علمی و آموزشی خواهد داشت.
وی با بیان اینکه پیش بینی شــده هریک از این کارخانه ها حدود 400 میلیون لیتر 
سوخت زیستی در سال تولید کنند، اظهار کرد: از باقیمانده فرایند تولید سوخت در این 

کارخانه ها، خوراک غنی دام حاصل می شود.
وی تاکید کرد: سوخت تولید شده در این طرح، قابل استفاده در خودرو و صنایع مختلف 

است و زمان بهره برداری از کارخانه ها تا سه سال آینده پیش بینی شده است.
این تفاهم نامه همکاری با هدف ایجاد زمینه مناسب برای گسترش ارتباط دو جانبه 
در بخش های مختلف علمی، پژوهشی، مشــاوره ای و تحقیقات کاربردی در زمینه 
صنعت سوخت زیستی امضا شد. صاحب طرح مذکور در این تفاهم نامه متعهد شد 
که چهار درصد از کل مجموع سود کسب شده از اجرای طرح بایوفیول را به دانشگاه 
اصفهان تخصیص دهد. دانشگاه اصفهان نیز متعهد شد که برای آموزش کارکنان طرح 
در زمینه های فنی، خاک شناسی، کشاورزی، شیمی و اقتصاد و جهت تحقیق، آموزش 
و ارائه مشاوره در زمینه صنعت سوخت زیستی و دامداری و خوراک دام و ضایعات آن 
که شامل خاک شناسی، آب، مواد اولیه، تولید و فروش محصولات در مصارف صنعتی و 

خوراک دام است، همکاری کند.
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رئیسفدراسیونچوگانخبرداد:
تقبل هزینه پایان نامه هایی که موضوع 

چوگان دارند
رئیس فدراســیون چــوگان از پرداخت هزینــه پایان نامه های 
دانشجویی که با موضوع چوگان در ارتباط است خبر داد و گفت: 
دغدغه تمام ایرانیان باید چوگان باشد؛ چرا که بخشی از تاریخ و 

فرهنگ ماست.
حجت الله دهخدایی اظهار کرد: ماهیت بازی چوگان خیلی عجیب 
و غریب نیست و افرادی که وارد این رشته می شوند، به خاطر پول و 
مطرح شدن در رسانه نیست؛ بلکه عشق به این رشته را دارند و ما 

دوست داریم مدیران و علاقه مندان چوگان زیاد شوند.
وی با بیان اینکه تمام ایرانیان باید دغدغه چوگان را داشته باشند، 
ادامه داد: همه افرادی که دل در گرو این فرهنگ دارند باید کمک 

کنند. خوشبختانه مردم استان اصفهان چوگان را می شناسند و 
من در همه جا این شکایت را داشــتم که چرا در امتیازبندی ها 
چوگان را مثل بقیه ورزش ها می بینند؛ این رشته زیرساخت های 
خاص خودش را دارد و زمین چوگان هشــت برابر زمین فوتبال 

است؛ اما خوشبختانه این قضیه در اصفهان حل شده است.
دهخدایی با اشاره به ثبت جهانی این رشته تصریح کرد: فیلمی 
که از میدان نقش جهان با لباس ها و سازهای محلی موجود بود 

و تمام آن در مینیاتور چوگان در قرون مختلف وجود داشــت را 
 به یونســکو ارائه دادیم و همین ابزاری شد تا چوگان به نام ایران 

ثبت شود.
وی در پایان گفت: چوگان جزیی از فرهنگ ما بوده، اما کمتر به 
آن پرداخته شده است. امیدوارم بتوانیم یک کتابخانه قوی داشته 
باشیم و فدراسیون تمام هزینه های کســی که در مورد چوگان 

پایان نامه ارائه دهد را متقبل شود.

 


